
 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                       ΑΔΑ: 6ΒΟ2ΩΗ3-33Τ 
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ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ              
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ       

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 

Από το πρακτικό της  6ης/2015 συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

 Αρ. αποφάσεως :  54 

  

ΘΕΜΑ:  Λήψη απόφασης περί ανανέωσης συνεργασίας με τον ΕΔΣΝΑ, για την παροχή 

υπηρεσιών μεταφόρτωσης-μεταφοράς-λειοτεμαχισμού των απορριμμάτων από το ΣΜΑ 

ΣΧΙΣΤΟΥ 

 

 
Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 18η

η
 του μήνα Φεβρουαρίου του έτους 

2015 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 19:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το 

Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με αριθ. πρωτ 3957/13-2-2015, του Δήμου εγγράφου 

προσκλήσεως του Προέδρου  που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις 13-2-2015 και στον Δήμαρχο 

σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ. 5  του Ν. 3852/ 2010 και δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα.  

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τριών (33) 

μελών βρέθηκαν παρόντα  τριάντα ένα  (31) μέλη ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 
1 Β. Παντελάρος  10. Σ. Χατζηστεργίου  19. Ε. Τροχίδης  28.Η. Δρούλιας    

2 Ν. Καραγιάννης  

 

11. Μ. Χουδελούδης   20. Α. Μποζίκας 29. Α. Γκανά –Ρηγάκη   

  

3. Ν. Δαουάχερ Απών 12. Λ. Βουλγαρίδης 21. Ε. Λυμπουσάκη-

Γεωργιάδη  

30. Ε. Καμπόλη       

4. Κ. Σταθάς  Απών 13. Μ. Δημουλά    22. Ε. Τοκατλίδη  31. Φ. 

Θεοδωρακόπουλος  

5. Η. Βαρυτιμιάδης   14. Γ. Ζέρβα        23. Ε. Ντηνιακός  32. Κ. Ασπρογέρακας   

6. Ε. Θερμού 15. Π. Κουβαράς  24. Δ. Τσατσαμπάς   33. Κ. Φουρλής  

7. Κ.Βορέας 16. Α. Παναγοπούλου-

Γεωργοπούλου  

25.Β. Καρατζαφέρης   

8. Π. Μοσχονάς  17 Κ. Τσουκνίδας    26. Θ.Σπηλιόπουλος  

9. Ι. Ζώτος   18. Δ. Θεοδώρου    27.Α. Σκαμπά   

 

Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

 

Ο  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε την 

έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Σημειώνεται ότι κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 1
ου

 θέματος (εκτός ημερησίας διάταξης) 

απεχώρησε από τη συνεδρίαση η Δημοτική Σύμβουλος κ. Ε. Καμπόλη. 

 



Μετά τη συζήτηση των τριών (3) θεμάτων εκτός ημερησίας διάταξης και πριν από τη συζήτηση 

του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης ο κ. Πρόεδρος πρότεινε την πρόταξη του 9ου και 15ου 

θέματος της ημερήσιας διάταξης «Λήψη απόφασης περί αποδοχής ή μη της πρότασης της 

Επιτροπής (αρθ. 32 παρ. 6 Ν 1980/80) συμβιβαστικής επίλυσης φορολογικών διαφορών και 

αμφισβητήσεων» και «Λήψη απόφαση περί παραίτησης ή μη από την από 17-12-2012 και με 

αριθμό κατάθεσης 7933/2012 έφεση του Δήμου Χαϊδαρίου, κατά του ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ ΓΑΡΑ και 

κατά της  υπ’ αριθ. 1828/2012  οριστικής απόφασης, του Μονομελούς Πρωτοδικείου Αθηνών 

και απόφαση για την παραίτηση ή μη από την άσκηση κάθε άλλου τακτικού ή έκτακτου ενδίκου 

μέσου κατά της ανωτέρω απόφασης, σε συνέχεια της υπ’ αριθ. πρωτ. 35951/5-11-2014  αίτησης 

του Παναγιώτη Γαρά.» και τη συζήτησή τους ως 1ου και 2ου θέματος αντίστοιχα, λόγω της 

παρουσίας στην αίθουσα του Δημοτικού Συμβουλίου εκπροσώπων των εν λόγω αιτήσεων που 

μπορούν να εκφράσουν τις απόψεις τους, προκειμένου εν συνεχεία να αποδεσμευτούν από τη 

συνεδρίαση. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Ομόφωνα αποφάσισε την πρόταξη του 9ου θέματος της ημερήσιας 

διάταξης στη θέση του 2ου και την πρόταξη του 15ου θέματος της ημερήσιας διάταξης στη θέση 

του 3ου θέματος. 

Σημειώνεται ότι κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 3
ου

 πλέον θέματος ημερήσιας διάταξης, η  

Δημοτική Σύμβουλος κ. Ε. Τοκατλίδη της Δημοτικής Παράταξης «Πάμε να ενώσουμε το 

Χαϊδάρι» απεχώρησε από τη συνεδρίαση, πριν τη ψήφιση του θέματος και προσήλθε στην 

έναρξη 4
ου

 θέματος, η οποία και αποχώρησε από τη συνεδρίαση πριν την έναρξη του 19
ου

 

θέματος ημερησίας διάταξης. Επιπροσθέτως, κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 3
ου

 θέματος ο 

Επικεφαλής κ. Ε. Ντηνιακός και οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.  Δ. Τσατσαμπάς και  Β. 

Καρατζαφέρης της Δημοτικής Παράταξης «Χαϊδάρι Ξανά» απεχώρησαν από τη συνεδρίαση, 

πριν τη ψήφιση του θέματος και προσήλθαν στην  έναρξη 4
ου

 θέματος. Ο Δημοτικός Σύμβουλος 

κ. Δ. Τσατσαμπάς, κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 13
ου

 θέματος, απεχώρησε από τη 

συνεδρίαση. Επίσης, κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 3
υ
 θέματος ημερησίας διάταξης ο 

Επικεφαλής της Δημοτικής Παράταξης «Διάφανος Δήμος» κ. Κ. Ασπρογέρακας, απεχώρησε από 

τη συνεδρίαση. Ακολούθως, ο Επικεφαλής της Δημοτικής Παράταξης «Μαζί για το Χαιδάρι» κ. 

Κ. Φουρλής, απεχώρησε από τη συνεδρίαση κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 3
ου

 θέματος 

ημερησίας διάταξης. Όπως επίσης και ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Φ. Θεοδωρακόπουλος της 

Δημοτικής Παράταξης «Πόλη Προοπτικής» απεχώρησε από τη συνεδρίαση κατά τη διάρκεια της 

συζήτησης και πριν τη ψήφιση του 3
ου

 θέματος ημερησίας διάταξης.  

 

Εν συνεχεία ο Πρόεδρος του Δ.Σ., εισάγει στο Συμβούλιο για συζήτηση το 21
ο
 πλέον θέμα 

ημερησίας διάταξης, που αφορά την  λήψη απόφασης ανανέωσης συνεργασίας με τον ΕΔΣΝΑ, 

για την παροχή υπηρεσιών μεταφόρτωσης-μεταφοράς-λειοτεμαχισμού των απορριμμάτων από το 

ΣΜΑ ΣΧΙΣΤΟΥ 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο αρχίζει τη συζήτηση του θέματος, με παρόντες 25 Δημοτικούς 

Συμβούλους επί συνόλου 33, αφού ο Πρόεδρος θέτει στο Συμβούλιο την από 11-2-2015 

εισήγηση της Δ/νσης Οικονομικών Υπηρεσιών & Ανάπτυξης, η οποία αναφέρει:   

 

 Την αριθμ. 207/14 απόφαση του ΕΔΣΝΑ για την παράταση των συμβάσεων ΕΔΣΝΑ-ΟΤΑ 

για την παροχή υπηρεσιών μεταφόρτωσης απορριμμάτων στο ΣΜΑ ΣΧΙΣΤΟΥ από 1/1-

31/12/2014  

 Την αριθμ. 349/14 απόφαση του ΕΔΣΝΑ για την παράταση των συμβάσεων μεταξύ του 

ΕΔΣΝΑ και χρηστών για την παροχή υπηρεσιών μεταφόρτωσης από1/1-30/6/15.  

      Σας πληροφορούμε ότι η εκτελεστική επιτροπή του ΕΔΣΝΑ με τις υπ. αριθμ. 207/14,  349/14 

αποφάσεις της, εγκρίνει την ανανέωση συνεργασίας ΕΔΣΝΑ-ΟΤΑ, για την παροχή υπηρεσιών 

μεταφόρτωσης-μεταφοράς λειοτεμαχισμού   των απορριμμάτων,με την υπογραφή συμβάσεων με 



τα ίδια δεδομένα  που  υπήρχαν για το έτος 2010.       

     Συνεπώς, επειδή έως και σήμερα ισχύουν οι ίδιοι λόγοι και η μεταφορά των  απορριμμάτων 

μέσω ΕΔΣΝΑ είναι η καλύτερη και ταχύτερη λύση και έχει πολύ  μικρότερο κόστος έναντι της 

μεταφοράς με τα απορριμματοφόρα του ΔΗΜΟΥ,   προτείνεται η ανανέωση της συνεργασίας 

μας με τον ΕΔΣΝΑ από 1/1-31/12/14,με το ίδιο εργολαβικό αντάλλαγμα των δώδεκα ευρώ και 

εξήντα δύο   λεπτά ανά τόνο (12,62€) σύμφωνα με την υπ. αριθμ. 207/14 απόφαση του      

ΕΔΣΝΑ.      

     Σύμφωνα με τα παραπάνω και με την υπ. αριθμ. 349/14 απόφαση του ΕΔΣΝΑ,  προτείνεται 

το ίδιο και για το διάστημα από 1/1-30/6/2015.  

    Η ανάθεση των εργασιών στον ΕΔΣΝΑ είναι σύμφωνη με τα άρθρα 222 & 223 του Ν. 

3463/2006 (ΔΚΚ).  

 

Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να αποφασίσουν σχετικά.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού άκουσε τον Πρόεδρό του και έλαβε υπόψη την από 11-2-2015 

εισήγηση της αρμόδιας Υπηρεσίας, συζήτησε το θέμα για το οποίο και διατυπώθηκαν οι απόψεις 

των Δημοτικών Συμβούλων, όπως αναλυτικότερα αναγράφονται στα απομαγνητοφωνημένα 

πρακτικά. 

 

Συνεπώς, μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης το Δημοτικό Συμβούλιο,   

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
 

 Εγκρίνει την ανανέωση της συνεργασίας του Δήμου μας με τον ΕΔΣΝΑ, για την παροχή 

υπηρεσιών μεταφόρτωσης- μεταφοράς –λειοτεμαχισμού απορριμμάτων εξυπηρέτησης από το 

ΣΜΑ Σχιστού, από 01-01-2014 έως 31-12-2014, με το ίδιο εργολαβικό αντάλλαγμα των  

δώδεκα ευρώ και εξήντα δύο  λεπτά ανά τόνο (12,62 €) αναδρομικά, σύμφωνα με την  υπ΄αριθ. 

207/2014 απόφασης του ΕΔΣΝΑ. 

 Εγκρίνει την ανανέωση της συνεργασίας του Δήμου μας με τον ΕΔΣΝΑ, για την παροχή 

υπηρεσιών μεταφόρτωσης- μεταφοράς –λειοτεμαχισμού απορριμμάτων εξυπηρέτησης από το 

ΣΜΑ Σχιστού, από 01-01-2015 έως 3-06-2015, με το ίδιο εργολαβικό αντάλλαγμα των  δώδεκα 

ευρώ και εξήντα δύο  λεπτά ανά τόνο (12,62 €), σύμφωνα με την  υπ΄αριθ. 349/2014 απόφασης 

του ΕΔΣΝΑ. 

 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

           Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ      ΤΑ ΜΕΛΗ 

                      (Υπογραφή)             (Υπογραφή)          (Υπογραφές) 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι   19-02-2015 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΣΕΛΕΚΟΣ  


